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Protokół nr XXXIV.2022 

z XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 27 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 09:05, a zakończono o godz. 11:21 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy  

3. Dorota Urban – Skarbnik Gminy 

4. Tomasz Podpora – Rady Powiatu Niżańskiego  

5. Katarzyna Pawłowska – Kierownik OPS w Jarocinie  

6. Barbara Szabat – Dyrektor PSP w Mostkach-Sokalach  

7. Joanna Kuziora – Dyrektor SP Fundacji „Elementarz” w Golcach 

8. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

9. Małgorzat Pchełka – Dyrektor PSP w Domostawie  

10. Janusz Podpora – Sołtys m. Szyperki 

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXIV Sesję Rady 

Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 
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2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin 

uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin wynoszącego 

15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała poniższy porządek obrad: 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Jarocin 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

 w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

7. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi  

 i Przewodniczącemu Rady Gminy  

8. Sprawozdanie z działalności oświaty z terenu Gminy Jarocin za rok szkolny 

2021/2022 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Jarocin Nr XXX.208.2022 z dnia 30 marca 2022 r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 r. 

b) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  

 w którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Jarocin 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Jarocin 

d) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030 

10. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

11. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

12. Zamknięcie sesji. 

Wobec braku zgłoszeń o ewentualne zmiany w przedstawionym porządku obrad, 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o oddanie głosu w celu jego przyjęcia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania 

Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni nie wnieśli żadnych 

pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Jarocin odbytej 

w dniu 01.09.2022 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin przyjęła go w całości. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w okresie 

międzysesyjnym  

/informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka przedstawiła Radzie Gminy poniższą 

informację o działaniu podejmowanym w okresie między sesją w dniu 01.09.2022 r. a sesją 

w dniu 27.10.2022 r. Przewodnicząca Rady podczas pełnienia dyżuru w Urzędzie Gminy 

zapoznała się z materiałami przygotowanymi na XXXIV Sesję Rady Gminy tj.: 

 sprawozdaniem z realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Jarocin w roku 

szkolnym 2021 r. – 2022 r. 

 projektami uchwał przygotowanymi przez organ wykonawczy, 

 protokółem z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Zapoznała się także z pismem Starosty z dnia 02.09.2022 r. jako odpowiedź na temat 

realizacji ponownie zgłoszonych wniosków przez Radnych na sesji w dniu 29.06.2022 r.  

W okresie międzysesyjnym Przewodnicząca Rady uczestniczyła w następujących 

uroczystościach: 

 zebraniu sołeckim w msc. Zdziary, którego tematem było m. innymi podjęcie uchwały w 

sprawie realizacji małego funduszu sołeckiego (15.09.2022 r.) 

 uroczystym wydarzeniu Dni Fotografii Przyrodniczej Ziemi Niżańskiej organizowanym 

przez Centrum Edukacji Ekologicznej w GOKSTiR w Jarocinie (16.09.2022 r.) 

 Złote Gody w GOKSTiR organizowanym przez gminę Jarocin dla Jubilatów, którzy 

przeżyli w małżeństwie 50 lat, za co, zostali odznaczeni medalami (22.10.2022 r.) 

 Pasowaniu na Uczniów I Klasy Szkoły Podstawowej na zaproszenie uczniów I klasy i 

Dyr. Szkoły Podstawowej w Jarocinie (24.10.2022 r.) 

 posiedzeniu Komisji Oświaty kultury Sportu i Turystyki i Rekreacji (25.10.2022 r.) 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie w 

załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin sprawozdanie z 

pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy sesją XXXIII w dniu 

01.09.2022 r., a sesją XXXIV w dniu 27.10.2022 r. 
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7. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi i 

Przewodniczącemu Rady Gminy 

/Obie informacje w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym - Radni Gminy Jarocin byli obowiązanymi do 

złożenia oświadczeń majątkowych Przewodniczącemu Rady za rok 2020 wg stanu na 

dzień 31 grudnia 2021 r. Dokonano analizy złożonych oświadczeń majątkowych 

polegającej na porównaniu treści analizowanych oświadczeń oraz załączonych kopii 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu (PIT) z treścią oświadczeń majątkowych i PIT 

złożonych w roku 2021 za rok 2020.Wszyscy Radni złożyli oświadczenia majątkowe w 

wymaganej formie i terminie tj. 30.04.2022 r. Przewodnicząca Rady Gminy dokonując 

analizy wskazała, że adres zamieszkania jednej osoby w zeznaniu PIT-37za 2021 r. jest z 

spoza terenu naszej gminy. W związku z powyższym ta osoba została poinformowana 

telefonicznie o złożeniu odpowiedniego wyjaśnienia powyższej kwestii ewentualnie o 

przedłożenie odpowiedniej korekty. W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady Gminy 

zgodnie z ustawowym obowiązkiem przesłała oświadczenia majątkowe radnych wraz z 

kopią PIT (za 2021 r.) do Urzędu Skarbowego w Nisku, celem dalszego sprawdzenia. 

Ogółem Przewodnicząca Rady Gminy przekazała 14 oświadczeń majątkowych złożonych 

przez Radnych za rok 2021 wraz z kopiami zeznania podatkowego (PIT). Wszystkie 

złożone oświadczenia zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Jarocin. Do chwili obecnej nie dotarła do tut. Urzędu Gminy analiza oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Jarocin od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Nisku. 

Ponadto w ustawowym terminie przesłane zostało do Wojewody Podkarpackiego 

oświadczenie majątkowe Przewodniczącej Rady Gminy za rok 2021 wraz z kopią zeznania 

podatkowego (PIT). Wojewoda w powyższym oświadczeniu stwierdził nieprawidłowość: „w 

pkt II.3 – nie wykazano kwoty przychodu i dochodu, uzyskanych z tytułu prowadzenia 

gospodarstwa rolnego. Przewodnicząca Rady Gminy w odpowiedzi znak: RG.0004.5.2022 

z dnia 02.09.2021 r. wyjaśniła, iż z powyższego tytułu w ubiegłym roku osiągnęła przychód i 

dochód w wysokości: 0 zł.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Gminy Jarocin. 

Pan Wójt poinformował, że zgodnie z art.24h ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym przygotowano informację z analizy oświadczeń majątkowych za 

2021 r. pracowników Urzędu Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych, którzy 

zobowiązani byli do ich złożenia Wójtowi na podstawie art.24h ust.3. pkt.3. wraz z kopią 

zeznania podatkowego PIT o wysokości osiągniętego dochodu według stanu na dzień 

31.12.2021 r. tj.:   

1. Andrzej Kata - Zastępca Wójta Gminy,  

2. Agata Pałka - Sekretarz Gminy, 

3. Dorota Urban - Skarbnik Gminy, 

4. Katarzyna Pawłowska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarocinie, 

5. Alicja Grzybowska – pracownik socjalny Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Jarocinie wydający decyzje administracyjne w imieniu Wójta Gminy, 
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6. Kamila Strykowska-Momot - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu Turystyki i 

Rekreacji w Jarocinie, 

7. Małgorzata Pchełka -Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Domostawie, 

8. Anna Momot – p.o. Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Zdziarach, 

9. Janusz Siembida - Prezes Zarządu Gminnego Zakładu Komunalnego Spółka  

z o.o. w Jarocinie. 

Wszystkie wymienione osoby złożyły oświadczenia majątkowe w wymaganej formie i 

terminie tj. do dnia 30.04.2022 r. Wójt Gminy Jarocin dokonał ich analizy  

i przesłał je do Urzędu Skarbowego właściwego ze względu na miejsce zamieszkania 

osoby składającej oświadczenie tj.:  

- oświadczenie Pani Agaty Pałka do Urzędu Skarbowego w Stalowej Woli, 

- oświadczenie Pani Kamili Strykowskiej – Momot do Urzędu Skarbowego  

w Janowie Lubelskim, 

- pozostałe 8 oświadczeń do Urzędu Skarbowego w Nisku. 

Zostało złożone oświadczenie majątkowe po zakończeniu pełnienia funkcji kierownika 

jednostki organizacyjnej gminy przez: 

1. Kamilę Strykowską-Momot – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu Turystyki i 

Rekreacji w Jarocinie. 

Ponadto zostały złożone oświadczenia majątkowe kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy w terminie 30 dni od dnia powołania na stanowisko  

1. Sylwii Marii Głuszak – Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury Sportu Turystyki  

i Rekreacji w Jarocinie. 

2. Barbary Szabat – p.o. Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Mostkach – 

Sokalach.  

Wszystkie złożone oświadczenia zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Jarocin .Pismem z dnia 13 października 2022 r. znak UNP: 1818-22-051570 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Stalowej Woli poinformował, że dokonał analizy 

przesłanego oświadczenia majątkowego Pani Agaty Pałka pod katem jego prawidłowości  

i rzetelności. W wyniku dokonanej analizy nie stwierdził nieprawidłowości. Natomiast 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Nisku jak również w Janowie Lubelskiem do dnia 

dzisiejszego nie przesłali analizy pozostałych oświadczeń. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka o godzinie 9:30 zwolniła się z obrad. 

Prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Pani Jolanta Wołoszyn.  

8. Sprawozdanie z działalności oświaty z terenu Gminy Jarocin za rok szkolny 

2021/2022  

/Sprawozdanie wraz załącznikami w załączeniu/ 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka. 

Poinformowała, że stan organizacyjny szkół wg stanu na 30.09.2021 r. dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Jarocin przedstawia się następująco: 

1. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Jarocinie – 247 ucz. (173 SP + 74 OP) 

2. Publiczna Szkoła Podstawowa w Domostawie – 166 ucz. ( 121SP + 45 OP) 
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W szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Jarocin w okresie objętym 

sprawozdaniem uczyło się 294 uczniów i 119 wychowanków przedszkolnych. 

W okresie objętym sprawozdaniem w szkołach podstawowych zatrudnionych było  

46 nauczycieli, z tym 37 nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze czasu pracy oraz 9 

nauczycieli w wymiarze 2,75 etatu w przeliczeniu na pełny wymiar czasu pracy. Pracownicy 

obsługi zatrudnieni byli w wymiarze 9,88 etatu (6,25 etatu – Zespół Szkolno- Przedszkolny 

w Jarocinie, 3,63 etatu – Publiczna Szkoła Podstawowa w Domostawie).   

W szkołach prowadzonych przez Gminę Jarocin największą liczbę zatrudnionych stanowili 

nauczyciele dyplomowani – 38 osób (83 %), nauczyciele mianowani – 2 osób (4 %), 

nauczyciele kontraktowi – 3 osoby (6 ,50%), a stażyści – 3 osób (6,50 %).  

Gmina realizowała obowiązek z zakresu zapewnienia dowozu uczniów do szkół poprzez: 

1) zakup biletów miesięcznych dla 161 uczniów dojeżdżających autobusami PKS Stalowa 

Wola do szkół w Jarocinie, w Golcach, w Mostkach-Sokalach i w Domostawie; 

2) dowożenie 30 uczniów zamieszkałych w Łążku Garncarskim i Łążku Ordynackim 

autobusem PKS Stalowa Wola do Publicznej Szkoły Podstawowej w Domostawie; 

3) dowożenie 8 uczniów do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego   

w Rudniku n/Sanem przez firmę przewozową z Rudnika n/Sanem. 

Przeprowadzono 1 postępowanie egzaminacyjne na stopień nauczyciela kontraktowego  

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Jarocinie. Ponadto warto wspomnieć, że Gmina 

wykorzystała dotację celową na wyposażenie szkół podstawowych w podręczniki oraz 

materiały ćwiczeniowe w łącznej kwocie 54 490,83 zł. Dofinansowanie obejmuje: 

podręczniki klasy I, IV i VII oraz materiały ćwiczeniowe klasy I-VIII. W roku szkolnym 

2021/2022 Gmina Jarocin otrzymała środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej.  

1) Szkoły podstawowe otrzymały środki z tytułu finansowania zajęć wspomagających 

uczniów w oponowaniu i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych 

obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia ogólnego oraz z zajęć  

z języka mniejszości narodowej, języka mniejszości etnicznej i języka regionalnego  

w łącznej kwocie 18 900,00 zł. 

2) Publiczna Szkoła Podstawowa w Domostawie otrzymała dofinansowanie na 

doposażenie pomieszczeń do nauki w nowo wybudowanych budynkach w kwocie  

26 466,00 zł. 

3) Szkoły podstawowe otrzymały środki z tytułu wsparcia szkół w zakresie zorganizowania 

dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej 

w kwocie 14 673,00 zł.  

Dofinansowano również koszty kształcenia pracowników młodocianych zamieszkałych na 

terenie Gminy Jarocin 4 pracodawcom, którzy wyszkolili 4 uczniów w zawodzie: mechanik 

pojazdów samochodowych (2 osoby), murarz-tynkarz (1 osoba), kucharz (1 osoba). 

Jak co roku wypłacono nauczycielom jednorazowe dodatki uzupełniające, zgodnie z art. 

30a ustawy Karta Nauczyciela w kwocie 10 702,25 zł (wynagrodzenie z pochodnymi). 

Dodatki uzupełniające otrzymali nauczyciele mianowani i dyplomowani. 

Dalej kontynuując Sekretarz Gminy omówiła stan organizacyjny szkół wg stanu 

30.09.2021 r., dla których organem prowadzącym jest podmiot inny niż Gmina Jarocin: 

1. Szkoła Podstawowa Fundacji „Elementarz” z Oddziałem Przedszkolnym im. św.  

Stanisława Kostki w Golcach – 55 ucz. (41 SP + 14 OP), 
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2. Publiczna Szkoła Podstawowa w Mostkach - Sokalach – 46 ucz. (36 SP + 10 OP). 

Pani Agata Pałka nadmieniła, że w Szkole Podstawowej Fundacji „Elementarz”  

z Oddziałem Przedszkolnym im. św. Stanisława Kostki w Golcach do liczby zatrudnionych 

nie są wliczani nauczyciele zatrudnieni na podstawie umowy zlecenia.  

Reasumując w szkołach prowadzonych przez inne podmioty 21 nauczycieli (70%) pracuje 

w niepełnym wymiarze czasu pracy, natomiast w pełnym wymiarze czasu pracy 

zatrudnionych jest 9 nauczycieli (30%). Największą liczbę stanowią nauczyciele 

dyplomowani – 15 osób, nauczyciele mianowani –7osób, nauczyciele kontraktowi – 7 osób 

i nauczyciele stażyści – 1 osoba. 

Warto również dodać, że w Szkole Podstawowej Fundacji „Elementarz” z Oddziałem 

Przedszkolnym w Golcach odmalowano 1 salę lekcyjną oraz wykonano drobne prace 

konserwatorskie na istniejącym placu zabaw. 

Po omówienie materiału Wiceprzewodnicząca Rady Pani Jolanta Wołoszyn ogłosiła 

przerwę od 9:49 do 10:10.  

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Jarocin Nr XXX.208.2022 z dnia 30 marca 

2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 r. 

/Projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości tematu Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczące Komisji 

stałych o podanie opinii o procedowanym projekcie uchwały.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS jak i Przewodnicząca Komisji RGBiF 

poinformowały, że członkowie obu komisji na posiedzeniach w dniach 25.10.2022 r.  

i 26.10.2022 r. zaopiniowali niniejszy projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.   

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały. Po czym 

poprosiła o sprawdzenie kworum w związku z nieobecnością Przewodniczącej Rady.  

Następnie Pani Jolanta Wołoszyn zarządziła głosowanie nad procedowanym projektem 

uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcia Uchwały Nr XXXIV.233.2022 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Jarocin Nr 

XXX.208.2022 z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Bogusław Pieróg, 

Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, 

Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Aniela Stefania Olszówka 

b) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Jarocin /Projekt uchwały w 

załączeniu/ 

Wobec znajomości powyższego projektu uchwały Wiceprzewodnicząca Pani Jolanta 

Wołoszyn poprosiła o przedstawienie opinii Komis OKiS i RGBiF. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS jak i Przewodnicząca Komisji RGBiF 

poinformowały, że na posiedzeniach obu komisji w dniach 25.10.2022 r. i 26.10.2022 r. 

powyższy projekt uchwały był omawiany i został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

Później Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść niniejszego projektu uchwały oraz 

zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia Uchwały Nr XXXIV.234.2022 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Bogusław Pieróg, 

Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, 

Jolanta Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Aniela Stefania Olszówka 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Jarocin 

/Projekt uchwały w załączeniu/ 



 

9 
 

Powyższy projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonej w obrębie Jarocin składającej 

się z zabudowanej działki nr 1390/4 o powierzchni 1545 m2 oraz niezabudowanej działki nr 

1414/1 o pow. 174 m2. 

Odnośnie niniejszego projektu Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak poinformował o 

operacie szacunkowym wykonanym w 2020 roku, według którego w/w nieruchomość 

wyceniono na kwotę 314 000 zł, zaś sam budynek na 257 000 zł.  

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Pani Jolanta Wołoszyn poprosiła o podanie opinii 

Komisji RGBiF i Komisji OKiS.  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że projekt uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniu w dniu 26.10.2022 r. i został pozytywnie 

zaopiniowany przy dwóch głosach wstrzymujących. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz powiedziała, że projekt 

uchwały również był szczegółowo omawiany na posiedzeniu w 25.10.2022 r. i został 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.  

Po czym Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały i zarządziła 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia Uchwały Nr XXXIV.235.2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości przez Gminę Jarocin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Bogusław Pieróg, 

Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, 

Jolanta Wołoszyn 

 

NIEOBECNI (1) 

Aniela Stefania Olszówka 

d) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok /Projekt uchwały w załączeniu/  

Projekt powyższej uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Urban.  

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie 

opinii. 
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Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała że projekt uchwały 

zostały szczegółowo przedstawiony na posiedzeniu jej komisji i został jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również oznajmiła, że projekt 

uchwały został jednogłośnie pozytywie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji OKiS. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Pani Jolanta Wołoszyn poprosiła o zagłosowanie 

nad omawianym projektem uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia Uchwały Nr XXXIV.236.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Bogusław Pieróg, 

Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, 

Jolanta Wołoszyn 

 

NIEOBECNI (1) 

Aniela Stefania Olszówka 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-

2030 /Projekt uchwały w załączeniu/ 

Treść powyższego projektu uchwały odczytała Skarbnik Gminy Pani Dorota Urban.  

Po czym Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o podanie opinii Komisji RGBiF oraz 

Komisji OKiS.  

Zarówno Przewodnicząca KRGBiF Pani Janina Reichert jak i Przewodnicząca KOKiS 

Pani Justyna Kubasiewicz powiedziały, że członkowie ich komisji zaopiniowały projekt 

uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Po opiniach Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad niniejszym projektem 

uchwały.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia Uchwały Nr XXXIV.237.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jarocin na lata 2022-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, 

Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Bogusław Pieróg, 

Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, 

Jolanta Wołoszyn 

 

NIEOBECNI (1) 

Aniela Stefania Olszówka 

10. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin /Protokół w 

załączeniu/ 

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Iwona Smutek odczytała protokół  

Nr XXIV.2022 z XXIV posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin odbytego w dniu 

25 października 2022 r, którego tematem było zapoznanie z realizacją inwestycji 

zaplanowanych na 2022 rok. Na posiedzeniu członkom komisji stopień realizacji inwestycji 

przedstawiła szczegółowo Pani Daria Kutyła – inspektor ds. zamówień publicznych  

i pozyskiwania funduszy.  

Większość inwestycji zostało zrealizowanych w I oraz II półroczu 2022 r. Wśród, których 

znajdują się: 

 modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Szyperkach; 

 budowa drogi gminnej w Domostawie;  

 budowa drogi gminnej Jarocin - stadion; 

 przebudowa drogi gminnej w Szwedach; 

 przebudowa drogi gminnej w sołectwie Domostawa; 

 przebudowa, rozbudowa i budowa drogi gminnej Golce-Rusiny wraz z rozbudową drogi 

gminnej Zdziary-Szyperki; 

 przebudowa drogi gminnej w Majdanie Golczańskim; 

zakup działek w Domostawie ; 

 budowa podjazdu dla osób niepełnosprawnych w budynku OPS w Jarocinie; 

 budowa oświetlenia ulicznego w sołectwie Golce; 

 budowa oświetlenia ulicznego w sołectwie Szwedy; 

 budowa oświetlenia ulicznego w sołectwie Jarocin; 

 budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Kutyły; 

 budowa oświetlenia ulicznego Majdan Golczański – Brzozówka; 

 budowa przyłącza elektrycznego wraz z oświetleniem przy altanie w Golcach; 

zabezpieczenie i umocnienie brzegów doliny w sołectwie Szyperki 

 budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Szwedy; 

zagospodarowanie terenu w miejscowości Szwedy; 

 budowa placu zabaw w Deputatach. 

Z kolei zadaniami w trakcie realizacji były wówczas: 
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 przebudowa dróg gminnych w Domostawie; 

 zakup działek w Majdanie Golczańskim; 

 „Cyfrowa Gmina” 

 budowa bieżni okrężnej 4-torowej, bieżni prostej 60 m oraz montaż urządzeń 1.a przy 

zespole szkolno-przedszkolnym; 

 budowa sieci wodociągowo-kanalizacyjnej w miejscowości Mostki-Podpory –

Domostawa; 

 adaptacja budynku komunalnego w Domostawie na cele mieszkaniowe. 

Wykonanie zadania pn. „Rozbudowa i przebudowa budynku byłej szkoły wraz ze zmianą 

sposobu użytkowania na DPS w Zdziarach” zostało zaplanowane do realizacji w ciągu 36 

miesięcy. Zaś zadanie „Adaptacja budynku byłej szkoły w Szyperkach na Klub Senior+ nie 

uzyskał akceptacji”. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25.10.2022 r. pozytywnie zaopiniowała realizację 

inwestycji zaplanowanych na rok 2022 w głosowaniu jawnym 3 głosami „za”. 

11. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Pan Bogusław Iskra zainteresował się: 

 czy dostawa energii elektrycznej na potrzeby gminy Jarocin w 2023 roku będzie zgodna 

z ustawą o środkach nadzwyczajnych mających na celu ograniczenie wysokości cen 

energii elektrycznej oraz wsparciu niektórych odbiorców w 2023 roku,  

 jak będzie w Gminie Jarocin realizowana ustawa o zakupie preferencyjnego paliwa 

stałego dla gospodarstw domowych.  

Pani Janina Reichert zapytała:  

 czy wybór oferty realizacji zadania pn.„Kompleksowa dostawa energii elektrycznej na 

potrzeby gminy Jarocin od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r.” został unieważniony, gdyż 

według środków masowego przekazu energia elektryczna ma kosztować około 70-80 gr 

za kWh dla samorządów i ma to być podwyżka o połowę,  

 czy będzie tego roku ponowiony wniosek o wsparcie finansowe w ramach programu 

„Senior +”na utworzenie klubu seniora w Szyperkach,  

 czy został zrobiony projekt modernizacji drogi powiatowej relacji Szyperki-Mule-Ryczki, 

 na jakim etapie realizacji jest wniosek na modernizację drogi powiatowej relacji Szyperki-

Huta Deręgowska.  

Pan Zdzisław Kurzyna zgłosił uwagi odnośnie nowo oddanej do użytkowania drogi 

Szyperki-Zdziary: 

 czy droga będzie ograniczona tonażem, 

 wielkie rozlewisko na rozwidleniu dróg przy stawie pn. „Dolina”, które zamarzając 

spowoduje szybsze popękanie drogi, 

 bardzo duża ilość kamieni wyrzuconych z pobocza na drogę,  

 niebezpieczne zakręty; problem dołączenia do ruchu koło szkoły w Zdziarach. 
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Pan Jan Sroka zainteresował się: 

 od kiedy będzie funkcjonował internet światłowodowy, 

 jaki jest postęp w sprawie budowy pomnika „Rzezi Wołyńkiej”, 

 o drogowskazy na skrzyżowaniu dróg w Sokalach wskazujące miejscowości: Deputaty 

Jarocin oraz drogowskaz na drodze gminnej kierujący do Graby.  

Pan Damian Podpora zainteresował się, czy poniższe wnioski mieszkańców z ostatniego 

zebrania wiejskiego w Mostkach-Sokalach zostały przekazane do powiatu: 

 o oznakowanie ostrego zakrętu naprzeciwko posesji Granowicza w Mostkach- 

Podporach.  

 o wybudowanie chodnika asfaltowego ze środków budżetu gminnego od nieruchomości 

nr Mostki 90 E do nieruchomości nr Majdan Golczański 82 D.  

Sołtys m. Golce Pani Anna Momot zgłosiła brak wody co tydzień w sobotę  

w okolicy 18 i 19 godziny, od ostatnich dwóch miesięcy w sołectwie Golce. Powracająca 

woda jest zapowietrzona, brudna i z piaskiem. Konieczne jest spuszczenie tej wody do 

momentu uzyskania czystej, poprzez odkręcenie wszystkich kranów w domu.  

W odpowiedzi na powyższe zgłoszenia i zapytania głos zabrał Wójt Gminy Pan Zbigniew 

Walczak. Oznajmił, że samorządy będą miały zapewniony niewielki wzrost cen za energię 

elektryczną po wejściu w życie ustawy regulującej tą kwestię. W sprawie dystrybucji węgla, 

gmina jest na etapie rozeznania tej sprawy. W przypadku, gdy gmina będzie dystrybuować 

węgiel, to operatorem byłby GZK. Odnośnie pytania o utworzenie klubu seniora Pan Wójt 

oznajmił, że wniosek o dofinansowanie zostanie ponowiony. Jeśli chodzi o drogę Szyperki-

Zdziary, była robiona w pasie który był do dyspozycji, zgodnie z specustawą, aby budowa 

nie była zbyt dużym obciążeniem finansowym dla gminy. W sprawie pomnika „Rzezi 

Wołyńkiej” Pan Wójt poinformował o wideokonferencji, w której brał udział wraz z: Prezes 

Gliwickich Zakładów Urządzeń Technicznych Panią Mokrzycką, kilkoma osobami  

z Stowarzyszenia Weteranów Armii Polskiej w Nowym Jorku, właścicielem odlewni spod 

Krakowa, który podjął się demontażu rzeźby. Wideokonferencja miała miejsce 26.10.2022 

r. i podczas niej uzgodniono, że na początku listopada właściciel odlewni przedstawi 

odpowiednie dokumenty Gliwickim Zakładom Urządzeń Technicznych. Wówczas pozostała 

do uzgodnienia kwestia transportu pomnika. Pan Wójt poinformował też, że 

zagospodarowanie terenu wokół pomnika jest już na etapie projektowania. W odpowiedzi 

na pytanie Pana Damiana Podpory odpowiedział, że wnioski zebrań wiejskich dot. dróg 

powiatowych jeszcze nie zostały przekazane do ZDP w Nisku. Na Konwencie Wójtów  

i Burmistrzów poświęconym planowanym inwestycjom na przyszły rok na drogach 

powiatowych Pan Wójt zgłosił ciągi pieszo-rowerowe w: Majdanie Golczańskim, Golcach 

(miedzy szkołą i kościołem), Mostkach, Domostawie (uzupełnienie chodnika po jednej 

stronie) celem zaplanowania i zaprojektowania przez ZDP.  

O godzinie 11:00 do obrad wróciła Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka.  
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Pani Janina Reichert zapytała, kiedy będzie odbiór wykonanej drogi do gruntów rolnych  

w Szyperkach. Zgłosiła porozrzucane kamienie po łąkach wzdłuż tej drogi. Wykonawca 

drogi powinien te kamienie pozbierać.  

Odnośnie przetargu na dostawę energii elektrycznej Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka 

oznajmiła, że już rozmawiano z firmą PGE Obród S.A w sprawie maksymalnych cen za 

energię elektryczną. Będą one wynikały z ustawy o środkach nadzwyczajnych mających na 

celu ograniczenie wysokości cen energii elektrycznej oraz wsparciu niektórych odbiorców w 

2023 roku. Maksymalne ceny energii elektrycznej będą stosowane zgodnie z tą ustawą.  

Następnie Pani Sekretarz zaprosiła Radnych i Sołtysów na dwie uroczystości: 

 obchody święta odzyskania niepodległości 11 listopada, organizowane w GOKSTiR  

w Jarocinie, 

 otwarcie budynku świetlicy wiejskiej w Szwedach w dniu 13.11.2022 r.  

Radny Powiatu Niżańskiego Pan Tomasz Podpora następująco wyjaśnił: 

 Światłowód na terenie Gminy Jarocin jest już wykonany przez firmę Media-Sys. Obecnie 

wykonawca jest na etapie uzgodnienia cen z Urzędem Komunikacji Elektronicznej. Po 

uzgodnieniu internet zostanie podłączony. 

 Wniosek o modernizację drogi powiatowej relacji Szyperki-Huta Deręgowska został 

złożony. Jest on analizowany przez Wojewodę.  

 Projekt dot. drogi Szyperki-Mule-Ryczki został zlecony Panu Dyrektorowi ZDP, 

 Ścieżka pieszo-rowerowa pomiędzy m. Jarocin a m. Majdan Golczańki jest na etapie 

projektu,   

 W budżecie powiatu na 2023 rok zaplanowano przebudowę drogi Domostawa-Szwedy 

oraz budowę chodnika w Golcach (na odcinku od szkoły do kościoła).  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła Kierownik OPS Panią Katarzynę 

Pawłowską o wyjaśnienia w sprawie dodatku do opału, dlaczego ludzie otrzymują odmowy. 

 

Kierownik OPS Pani Katarzyna Pawłowska odpowiedziała, że dodatek węglowy 

przyznano wszystkim osobom, które w terminie do 30 czerwca zadeklarowali do Centralnej 

Ewidencji Emisyjności Budynków opalanie węglem. Dodatek węglowy został przyznany 

również osobom, które złożyły korekty deklaracji w terminie do 11 sierpnia zmieniające opał 

na węgiel. 21 września weszła ustawa, która wstrzymała zmiany deklaracji na węgiel. 

Zatem wnioski, które dotyczą zmienionych deklaracji po 11 sierpnia są odrzucane. 

Dodatkowo wnioski o dodatek do opału składa się ze względu na zamieszkanie a nie 

zameldowanie. Są one porównane z deklaracją śmieciową. OPS zawsze informuje 

mieszkańców, że od każdej decyzji jest możliwość odwołania.  

Pani Janina Reichert zapytała, czy już można składać wnioski o dodatek do innych źródeł 

ciepła niż węgiel. 

Kierownik OPS Pani Katarzyna Pawłowska odpowiedziała, że można już od 21 września.  

Pani Janina Reichert zapytała; 
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 jak Pan Wójt będzie robił rozeznanie zapotrzebowania węgla w preferencyjnej cenie na 

terenie Gminy Jarocin, czy na podstawie deklaracji dot. źródeł ciepła i źródeł spalania 

paliw, czy mieszkańcy będą składać do gminy wnioski o zakup węgla, 

 czy przetarg dot. dostawy energii elektrycznej został rozstrzygnięty i umowa została 

zawarta. 

Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka odpowiedziała, że umowa nie została jeszcze 

zawarta. Będzie ona podpisana z wybranym dostawcą. Maksymalne stawki za energię 

elektryczną będą stosowane zgodnie z ustawą regulującą tą kwestię.  

Kierownik OPS Pani Katarzyna Pawłowska poinformowała, że zgodnie z projektem 

ustawy zakupu węgla w preferencyjnej cenie będą mogli dokonać ci mieszkańcy, którzy są 

uprawnieni do dodatku węglowego, i tym mieszkańcom OPS będzie wystawiać 

zaświadczenia o pozytywnej decyzji na dodatek węglowy lub dokonywał weryfikacji 

wniosku.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o tablicę informacyjną przed 

kościołem w Zdziarach. Następnie poinformowała, że Sołtysem Roku 2022 Powiatu 

Niżańskiego został uznany Sołtys m. Jarocin Pan Tomasz Szczębara. 

12. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela 

Olszówka zamknęła obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

27 października 2022 r. 

PRZEWODNICZĄCY  

RADY GMINY JAROCIN 

Aniela Olszówka 

Przygotował(a): Anna Habuda 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


